
Zápis z 10. jednání dozorčí rady České asociace stolního tenisu 
 

 

Datum jednání: 30. srpna 2014 

 

Místo konání: Olomouc, Sportovní hala UP 

 

Čas jednání: 10,00 – 12,15 hod. 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Linda Ivanová, Zdeněk Jirásek, Karel Karlovský, Vít Ratajský 

 

Hosté: Jan Brothánek – generální sekretář a člen VV ČAST 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. Kontrolní zpráva DR  

3. Čerpání rozpočtu 2014  

4. Informace od vedení ČAST     

5. Různé         

 

Bod 2 

 

Linda Ivanová předložila zprávu o kontrole účetních dokladů RCM Praha a Havířov za rok 

2013. V účetních dokladech nebyly shledány žádné podstatné závady.  

Po diskuzi nad dokumentem DR výkonnému výboru doporučuje: 

 

Z důvodu větší efektivity a smysluplnosti vynakládaných státních finančních prostředků 

provést analýzu, popř. přímo v rámci vyúčtování vyčíslit, kolik finančních prostředků 

bylo použito na přípravu jednotlivých hráčů, připravovaných v systému RCM a 

porovnat vynaložené prostředky oproti sportovním výsledkům. 

 

Bod 3 

 

Člen VV ČAST a generální sekretář Jan Brothánek předložil DR pro jednání přehled čerpání 

finančních prostředků k 30. 8. 2014 a okomentoval je: 

 

- Finanční situace svazu je dobrá, 

- Pravděpodobně ještě obdržíme dotaci ve výši cca 3 mil. Kč, 

- Nadále chodí projekty z jednotlivých krajů – zbývá vyčerpat ještě cca 700 tis. Kč 

- Vysvětlil důvody zvýšených nákladů na M ČR jednotlivců dospělých. 

 

Bod 4  

 

Jan Brothánek informoval: 

 

- O současné hospitalizaci předsedy ČAST Zbyňka Špačka v nemocničním zařízení a 

omluvil ho z jednání DR, 

- Informoval o proběhu probíhajícího World Tour, je zde přítomno celkem 296 

účastníků, 



- Investiční dotace od MŠMT na výstavbu sportovní haly v Havířově se pro letošní rok 

nepředpokládá, 

- O trenérském obsazení družstva mužů na ME v Portugalsku, 

 

Členové DR: 

 

Doporučují VV, aby se vedení ČAST rychle a intenzivně zabývalo realizací vhodných 

prostor pro konání schůzí Výkonného výboru. Současný stav je velmi neuspokojivý. 

 

Doporučují VV (na návrh Alice Roubalové), aby extraliga mužů i žen byla hrána co 

v nejkratší době novými plastovými míčky. Navrhují, aby česká asociace zakoupila 

z finančních prostředků svazu dostatek těchto míčků a věnovala je jednotlivým oddílům.  

Důvodem návrhu je, aby naši špičkoví hráči měli co nejdříve dostatek příležitostí s těmito 

míčky hrát. 

 

 
Termín příštího jednání dozorčí rady je předběžně určen na 20. prosince 2014 

v Olomouci.  

 
Zápis zpracoval: Z. Jirásek 

Ověřili: členové DR 


